
Protokół nr 15/VIII/2019

z obrad XV sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 28 stycznia 2020 roku.

Rozpoczęcie obrad  – godz. 15:00
Zakończenie obrad – godz. 16.15

Ad 1. Sprawy regulaminowe:

 Otwarcie     i     stwierdzenie     prawomocności     obrad.

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej
12.
Sesję  otworzył  Wiceprzewodniczący  Rady Gminy  Pan  Marek  Czerwiński  informując,  że
Przewodniczący Rady Gminy Pan Zbigniew leszczyński spóźni  się  na dzisiejsze obrady i
prosił aby rozpocząć tę sesję nie czekając na Jego przybycie. 

W  sesji  uczestniczyli:  Wójt  Gminy  Błażej  Konkol,  Skarbnik  Gminy  Zofia  Gorzyńska,
Dyrektor  GOKSiR Leszek  Orczykowski,  Kierownik  ZGKiM Pan Karol  Kozak,  Sołtysi  z
terenu Gminy Trąbki Wielkie.

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy stwierdził,  na  podstawie  listy  obecności,  że  brakuje
radnych: Zbigniewa Leszczyńskiego, Justyny Perki oraz Grzegorza Żukowskiego.

Ustawowy skład Rady Gminy Trąbki Wielkie wynosi 15 radnych. Listy obecności radnych i
sołtysów stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu.

 Zatwierdzenie     porządku     obrad.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad.

Proponowany porządek obrad:

.1 Sprawy regulaminowe:

-  Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

-  Zatwierdzenie porządku obrad.

- Przyjęcie protokołu z XIV sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie.

.2 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2020 - referuje  Zofia

Gorzyńska Skarbnik Gminy;

.3 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  na  lata  2020-2032  -

referuje  Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy;

.4 Podjęcie uchwały  w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji  stałych Rady Gminy Trąbki

Wielkie  na 2020 rok – referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy Trąbki

Wielkie;

.5 Podjęcie  uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji  w przedmiocie  zmiany prawa miejscowego–

referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy Trąbki Wielkie;
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.6 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w 2020 roku Powiatowi Gdańskiemu  pomocy finansowej 

w formie dotacji celowej w celu wspólnej realizacji zadania „Poprawa bezpieczeństwa na drogach

Powiatu  Gdańskiego  poprzez  modernizację  dróg  położonych  na  terenie  Powiatu  Gdańskiego”

(edycja 2020) – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.7 Podjęcie  uchwały  w sprawie wyrażenia  zgody na zaciągnięcie  zobowiązania  leasingowego na

jedną midikoparkę  Yanmar  ViO38U dla  Zakładu Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  w

Trąbkach Wielkich – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

.8 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej położonej w

Pawłowie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.9 Podjęcie  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  części  miejscowego  planu

zagospodarowania  przestrzennego  obejmującego  działkę  nr  191  położoną  w  miejscowości

Kleszczewo, obręb Kleszczewo, gmina Trąbki Wielkie– referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.10 Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy;

.11 Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy; 

.12 Zapytania i wnioski  sołtysów;

.13 Zamknięcie sesji zwyczajnej.

  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad.

Brak uwag.

Wiceprzewodniczący   Rady Gminy - zapytał, kto jest za przyjęciem porządku obrad.

W głosowaniu udział bierze 12 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła porządek obrad. /Szczegółowy prze-

bieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

 Przyjęcie protokołu z XIV sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Wiceprzewodniczący   Rady Gminy – poinformował, że do Biura Rady nie wpłynęły uwagi do

protokołu. Zapytał, kto jest za przyjęciem w/w protokołu.

W głosowaniu udział bierze 12 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła protokół z XIV sesji zwyczajnej Rady

Gminy Trąbki Wielkie. Szczegółowy przebieg glosowania w załączniku do protokołu.

Ad 2.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2020 -
referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.

 /Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu komisji wspólnej/

2



Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy - odczytała zmiany ujęte w uchwale. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania do przedstawionych zmian budże-

tu Gminy. 

Radna Wioleta Frydrych – zapytała, z jakiej inwestycji została zdjęta kwota dofinansowania

w wysokości 250 tys. zł. na zakup samochodu  dla Ochotniczej Straży Pożarnej  Rościszewo.

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy –  poinformowała, że środki te zostały zdjęte z zada-

nia inwestycyjnego z budowy kanalizacji w Pawłowie.

Radna Wioleta Frydrych – zapytała, czy Gmina będzie właścicielem tego samochodu.

Wójt Gminy – poinformował, że deklaracja strażaków OSP Rościszewo jest taka, że Gmina

ma być współwłaścicielem tego samochodu. 

Radna Wioleta Frydrych – zapytała, czy będzie coś zrobione w kierunku takim, aby wyjazdy

poza teren naszej Gminy, czyli w celach pomocy innym Gminą,  były finansowane z Powiatu.

Wójt Gminy Błażej Konkol – podał, że utrzymanie ochotniczych straży pożarnych jest zada-

niem własnym gminy nie powiatu. Jeżeli powiat chciałby finansować wydatki bieżące, to nie

może tego zrobić. Nie przeszkadza to jednak w tym, że nie może dotować zakupu sprzętu. Na

koniec swojej wypowiedzi dodał, że istnieje możliwość, aby koszty, poniesione za akcje prze-

prowadzane przez nasze straże pożarne na terenach sąsiednich Gmin, pokrywały sąsiednie

Gminy. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania do zmian budżetu

Gminy.

Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały.

Wiceprzewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 12 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XV/125/2020 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad  3.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  na  lata
2020-2032 - referuje  Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy;.
/Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu komisji wspólnej/

Pani  Zofia  Gorzyńska  Skarbnik  Gminy – podała,  że  w wieloletniej  prognozie finansowej
wprowadza  się  zmiany  dotyczące  przede  wszystkim  zmian  w  planach  przychodów  tj.
zwiększono plan przychodów z tytułu wolnych środków w kwocie 272 322 zł.  i w załączniku
nr 2 PRZEDSIĘWZIĘCIA wprowadza się przedsięwzięcie pn. budowa kanalizacji sanitarnej,
budowa oczyszczalni ścieków w aglomeracji Trąbki Wielkie, część I z III. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania do przedstawionych zmian budże-
tu Gminy. Pytań nie zgłoszono. Zwrócił uwagę, że radni zapoznawali się ze zmianami uchwa-
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ły dokładnie na komisji wspólnej i tam też dyskutowali nad tymi zmianami. Dodał, że nie dzi-
wi go fakt, braku pytań w powyższym temacie. 
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XV/126/2020 w w/w spra-

wie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 4 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych Rady 
Gminy Trąbki Wielkie  na 2020 rok – referuje Pan Zbigniew Leszczyński 
Przewodniczący Rady Gminy Trąbki Wielkie;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Marek   C  zerwiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia 
powyższej uchwały. Oddał głos Przewodniczącym poszczególnych komisji stałych Rady 
Gminy Trąbki Wielkie celem odczytania planów pracy komisji.

Przewodniczący poszczególnych komisji – odczytali proponowane roczne plany pracy 
komisji.

/W trakcie odczytywania do posiedzenia dołączyła Radna Justyna Perka/ 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – stwierdził, że plany są czytelne, przeszedł do odczytania
uchwały. 
Odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XV/127/2020 w w/w spra-

wie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 5 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w przedmiocie zmiany prawa 
miejscowego– referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy Trąbki 
Wielkie;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan   Marek Czerwiński     Wicep  rzewodniczący Rady Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia 
powyższej uchwały. Oddał głos Przewodniczącemu Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady 
gminy Trąbki Wielkie celem przedstawienia opinii komisji. 

Pan Ryszard Budzyński Przewodniczący Komisji SWiP -  odczytał uzasadnienie projektu 
uchwały stanowiącej opinię komisji. 

Wicep  rzewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są pytania w powyższym temacie. Pytań nie
zgłoszono.  
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.
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Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XV/128/2020 w w/w spra-

wie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad  6  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  w  2020  roku  Powiatowi  Gdańskiemu
pomocy  finansowej  w  formie  dotacji  celowej  w  celu  wspólnej  realizacji  zadania
„Poprawa bezpieczeństwa na drogach Powiatu Gdańskiego poprzez modernizację dróg
położonych na terenie Powiatu Gdańskiego” (edycja 2020) – referuje Pan Błażej Konkol
Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały podając, że
uchwała ta, dotyczy pomocy finansowej do wspólnej realizacji zadania dotyczącego moderni-
zacji dróg powiatowych na terenie Gminy. Dodał, że modernizacja dróg powiatowych nie jest
zadaniem gminy  a zadaniem własnym powiatu, niemniej jednak należy zdać sobie sprawę z
tego, że powiat, bez wsparcia finansowego ze strony gminy  ma skromny zakres inwestycyjny
jeżeli chodzi o remonty dróg. Propozycja naszej współpracy ma polegać na dofinansowaniu
do kwoty 400 tyś. zł. na realizację naprawy drogi powiatowej od granicy naszej Gminy, czyli
od miejscowości Pawłowo w kierunku Granicznej Wsi. Wójt zwrócił uwagę, że w tym roku
został już wykonany odcinek drogi w Cząstkowie. Na chwilę obecną, nie wiemy jaki odcinek
uda się wykonać, wszystko zależy od przetargu. Uchwała ta jest tylko chwałą intencyjna, czy-
li jest to zamiar, że Gmina chce dofinansować. Dodał, że  dzisiaj jeszcze nie przeznaczamy
żadnych środków na budowę tej drogi. Dopiero w rozmowach z powiatem, ustalona zostanie
jaka to będzie kwota dofinansowania przez Gminę. Dodał, że Gmina dofinansuj  tyle, na ile
będzie to możliwe z budżetu Gminy. Wójt prosi o podjęcie tej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XV/129/2020 w w/w spra-

wie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad  7  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zaciągnięcie  zobowiązania
leasingowego  na  jedną  midikoparkę  Yanmar  ViO38U  dla  Zakładu  Gospodarki
Komunalnej i Mieszkaniowej w Trąbkach Wielkich – referuje Pan Błażej Konkol Wójt
Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinfor-
mował, że do tej pory sprzęt ten był dzierżawiony przez ZGKiM, który  przed podjęciem de-
cyzji o jego zakupie, chciał najpierw wydzierżawić, aby sprawdzić go, czy faktycznie będzie
on potrzebny. Chodzi o małą koparkę. Dzisiaj wiemy, że sprzęt ten jest bardzo przydatny,
sprawdził się i jest potrzebny dla ZGKiM, dlatego też zakład chcę tę koparkę zakupić. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania w powyższym temacie. 
Radna Wioleta Frydrych – zapytała ilu letni jest ten sprzęt.
Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM – poinformował, że sprzęt jest nowy, roczny. 
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Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XV/130/2020 w w/w spra-

wie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 8 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
lokalowej położonej w Pawłowie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Podał, że
lokal położony jest w jednym z bloków. Został on opróżniony przez najemcę. Jest to 4 poko-
jowe mieszkanie o powierzchni 80 m2. Propozycja jest, aby sprzedać ten lokal w formie prze-
targu nieograniczonego. Dodał, że lokal ten będzie można zakupić w przeciągu 3-4 miesięcy
po podjęciu przedmiotowej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania w powyższej sprawie. 
Radny Sławomir Mazurek – zapytał, dlaczego w uzasadnieniu uchwały nie widnieje zapis, że
sprzedaż nastąpi w drodze bezprzetargowej. 
Wójt Gminy – podał, że wynika to z przepisów prawa. 
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XV/131/2020 w w/w spra-

wie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad  9  Podjęcie  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  części  miejscowego
planu  zagospodarowania  przestrzennego  obejmującego  działkę  nr  191  położoną  w
miejscowości Kleszczewo, obręb Kleszczewo, gmina Trąbki Wielkie– referuje Pan Błażej
Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Dotyczy
przystąpienia do zmiany istniejącego miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.
Wnioskodawca wystąpił o przekształcenie części swojej działki rolnej pod działalność usłu-
gową. Działka położona jest na części chronionego krajobrazu i tylko będzie można część tej
działki dostosować do zawnioskowanej zmiany. Działalność gospodarcza ma polegać na wy-
budowaniu nowoczesnej kliniki medycznej.   

Wicep  rzewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.
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Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XV/132/2020 w w/w spra-

wie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 10 Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy;

Wójt Gminy poinformowała, że od ostatniej sesji uczestniczył m.in.: 

 w spotkaniach wigilijnych;

 w posiedzeniu Gminnego Zarządu OSP w sprawie zakupu samochodu dla OSP Rościszewo;

 w spotkaniu opłatkowym rolników i przedsiębiorców z terenu Gminy Trąbki Wielkie;

 w spotkaniu z kadrą kierowniczą Urzędu Gminy Trąbki Wielkie; 

 w spotkaniu z Zarządem Dróg Wojewódzkich w sprawie oddania drogi Nr 222 do użytku;

 w spotkanie ze Starostą Gdańskim w sprawie szkoły w Warczu;

 w spotkaniu Federacji Związków Regionalnych w Krakowie;

 w spotkaniu noworocznym Związku Gmin Pomorskich;

 w spotkaniu opłatkowym u Arcybiskupa Gdańskiego;

 w spotkaniu z Zarządcą Hotelu Santoza Golf w Cząstkowie w sprawie wspólnych zamierzeń i 

zamiarów  inwestycyjnych, które są w planie;

 w spotkaniu w sprawie wywozu odpadów komunalnych;

 w balu osób starszych i niepełnosprawnych;

 w spotkaniu z przedstawicielami firmy, która angażuje się w TBS tj. Tanie Budownictwo 

Społeczne - w sprawie budowy budynków komunalnych;

 w spotkaniu z Sołtysami z terenu Gminy Trąbki Wielkie;

 w spotkaniu z  Komendantem Powiatowym Policji w sprawie bezpieczeństwa w minionym 

roku oraz w temacie bezpieczeństwa w roku bieżącym;

 w zebraniach wiejskich w Sołectwie Błotna; 

 w zebraniu sprawozdawczym  Ochotniczej Straży Pożarnej w Ełganowie;

 we wspólnym kolędowaniu w Cząstkowie w Hotelu Santoza; 

 w spotkaniu w sprawie budowy pomnika Ks. Aeltermana w Mierzeszynie, dotyczyło ono 

ustalenia kolejności rozpoczęcia poszczególnych prac;

Kolejno Wójt poinformował o prowadzonych inwestycjach, m.in. poinformował, że rozpoczęła się 

budowa drogi na osiedle w Trąbkach Wielkich. Trwają prace dotyczące przekształcenia budynku 

Szkoły Podstawowej w Trąbkach Wielkich pod przedszkole. Dodał również, że docelowo w obecnym 

przedszkolu planuje się uruchomienie żłobka.  

Kolejno odczytał podjęte zarządzenia w sumie - 7.

Ad 11 Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy; 

Radny Jan Selka – nawiązał do wypowiedzi Wójta w sprawie podjętej uchwały z punktu 9 porządku

obrad.  Poinformował,  że  chciałby wypowiedź  Wójta sprostować,  że  droga -  ul. Jodłowa, została
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wyłożona z jednej strony z  płyt YOMB,  a nie jak Pan Wójt powiedział -  na całości. Płyty   zostały

położone tylko tam, gdzie są budynki mieszkalne.

Wójt Gminy – przyznał radnemu  rację. 

 Radna Wioleta Frydrych – przypomniała o pogrzebie Pani Józefy Krośnickiej Honorowej Obywatelki

Gminy Trąbki Wielkie. Zaproponowała, aby uczcić zmarłą Panią Józefę minutą ciszy. 

/  Uczczono pamięć  Śp.  Józefy  Krośnickiej,  Honorowego Obywatela Gminy Trąbki  Wielkie minutą

ciszy/ 

Wójt Gminy – podał,  że zmarł  również  Pan Hilary właściciel  restauracji  w Kleszczewie,  pogrzeb

odbędzie się w najbliższy czwartek;

Radny Jan Selka – dodał, że w Kleszczewie będzie jeszcze drugi pogrzeb, zmarł rolnik Pan Ryszard

Lipa, pogrzeb odbędzie się w piątek o godzinie 10:00.  

Radny Ryszard Budzyński – zapytał o plany co do  dalszych losów szkoły w Warczu.

Wójt Gminy – podał, że  nadal  obowiązuje umowa  dzierżawy tej placówki na zasadach takich, jakie

były  ustalone  10  lat  temu. Propozycja  Wójta była  taka,  aby  przekazać tę  placówkę  w  formie

darowizny z  zaznaczeniem,  że  jeżeli  szkoła  będzie  używana  na  inny  cel,  to  darowizna  ulegnie

cofnięciu. Jednak  Pan mecenas wyprowadził Wójta  z błędu, ponieważ, nie jest to tak do końca, jest

orzeczenie Sądu Najwyższego, które stwierdza, że jednak tak nie musi być. Akt darowizny jest w

jedną stronę i  jego  cofnięcie jest bardzo trudne.  W związku z tym, obecnie,  Wójt  w rozmowach z

Powiatem,  zaproponował Radzie Powiatu  użytkowania wieczyste  tej placówki. Efekt rozmów jest

taki,  że  jest  chęć  przejęcia  tej  placówki  w  formie  użytkowania  wieczystego, natomiast  z  Wójta

obserwacji wynika również, że Powiat ma dylemat co zrobić ze szkołą w Rusocinie. Wójt zastanawia

się, czy czasami  powiat nie będzie chciał szkołę z Warcza przenieść do Rusocina. Przyznał, że tak też

może  być. Podał,  że  w dniu  7  lutego  br. w  sprawie  tej  ma  odbyć  się  spotkanie, będzie  w nim

uczestniczył. Na spotkaniu tym ostatecznie ma zostać podjęta decyzja, gdzie definitywnie ma być ta

placówka. Wójt dodał, że informował Starostę, że Gmina Trąbki Wielkie jest zainteresowana tym, aby

ta placówka szkolna nadal była w Warczu, że nie jesteśmy zainteresowani ani rozwiązaniem umowy,

ani zwrotem poniesionych nakładów, tylko chcemy, aby ta szkoła tam pozostała.  Zwrócił uwagę, że

ostateczna decyzja, będzie należała do Radnych Powiatu. 

Radna  Justyna  Perka –  zapytała,  jak  daleko  jesteśmy  od  tego,  aby  placówka  oświatowa  w

Mierzeszynie była czynna.

Wójt   G  miny – podał, że placówka nie jest czynna ponieważ strażacy wnieśli kolejne uwagi dotyczące

tych rozwiązań, które były. Projektant musi nanieść kolejne zmiany. Wójt zwrócił uwagę, ze niestety,

ale  tak  właśnie  dzieje  się, kiedy chcemy przystosować  stare  budynki.  Przyznał,  że proces  ten się

strasznie przedłuża, oczywiście przedszkolne oddziały funkcjonują, ale muszą zostać dokonane pewne

zmiany, które  wymagają  czasu, wymagają  one naniesienia  zmian  w   projekcie  i  uzgodnienia  z

Państwowa Strażą Pożarną.  

Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy – zapytał, czy w tym punkcie są jeszcze jakieś zapytania

Radnych.

Brak pytań. 
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Ad 12 Zapytania i wnioski  sołtysów;

Pan  Andrzej  Klonowski  Sołtys  wsi  Błotna –  poinformował,  że  składał  wniosek do
przystąpienia  do  programu  pn.”Aktywne  sołectwo”   Zapytał, czy  wniosek  został
przedyskutowany już na komisji Rady Gminy, czy Radni dyskutowali nad tym wnioskiem 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – podał,  że  był  dyskutowany,  decyzja  w tym zakresie
jeszcze nie zapadła.

Pan  Krzysztof     Barański   Sołtys  wsi  Zaskoczyn –  poruszył  temat  dróg,  które  budujemy,
remontujemy i  poprawiamy.   Prosi, aby  zwiększyć  nadzór  nad  tym co  się  dzieje.  Prace
budowlane trwają i w dalszym ciągu odbywa się to na zasadzie,  że jeżeli ktoś ma potrzebę
wykonać  przekop,  zdejmuje  płyty  i  kolejno  zagęszczenie  tego  wykopu  pozostawia  sobie
bardzo dużo do życzenia. Zwrócił uwagę, że istnieje instytucja, która  wydaje zgody na tzw.
zajęcie  pasa drogowego. Dodał, że zajęcie pasa drogowego bez tej zgody podlega grzywnie.
Stwierdził, że  mamy trochę czasu i proponuje, aby ZGKiM wzbogacił się, czy o sprzęt, czy o
pracownika aby nadzorować, inaczej nasze drogi krótko mówiąc będą się sypać.

Wójt Gminy – przyznał racje. Zwrócił się z  prośbą do sołtysów, że jeżeli takie sytuacje w
sołectwach  mają  miejsce  to  prosi  aby przesłać  e-maila  do  Urzędu Gminy,  że   w danym
miejscu trwają prace. 

Pan Karol Kozak    Kierownik   ZGKiM w Trąbkach Wielkich –  zwrócił uwagę, że  wszystkie
roboty  na  drogach  gminnych  wymagają  zgłoszenia jednak  nie  wszystkie  wymagają
wniesienia opłat. Opłaty są pobierane tylko i wyłącznie na drogach gminnych. Przyznał, że
może się zdarzyć, że płyta ”siądzie”, wówczas  należy to zgłosić i taki wykonawca zostanie
wezwany do poprawnego ułożenia płyty. 

Pan  Krzysztof  Pepliński    Sołtys  wsi  Domachowo –  skierował  zapytanie  do   Kierownika
ZGKiM, i zapytał kto uzgadniał wywóz szlaki na drogę ul. Wolności 7 jak była remontowana
droga do Ośrodka Zdrowia w Mierzeszynie. Podał, że ”kupy” tej szlaki cały czas tam leżą.
Ludzie przyjeżdżają biorą, nie wiemy kto tym zarządza. 

Pan Karol Kozak   Kierownik ZGKiM – poinformował, że właśnie się o tym tez dowiedział,
ma to na uwadze. Dodał, ze  stało się to bez  wiedzy ZGKiM. Zostanie to rozgarnięte.  

Wójt Gminy – apeluje do mieszkańców w kwestii związanej z jakością powietrza. Jakość tego
powietrza na terenie Gminy Trąbki Wielkie jest zła. Będą instalowane dodatkowo jeszcze inne
czujniki i będą przeprowadzane kontrole. Jeżeli będą osoby, które będą paliły plastiki, czy
innego typu odpady, zostaną one zgłaszane do organów sprawiedliwości. 

 Radna Justyna Perka – zapytała, do kogo należy tego typu sytuacje zgłaszać, czy do Gminy
czy do Policję. Dodała, że w Urzędzie Gminy, w Dziale Ochrony Środowiska  bardzo często
nie jest odbierany telefon.

Wójt   G  miny – podała, aby zgłaszać to do gminy lub dna policję. Zwrócił uwagę, że tego typu
sprawy można zgłaszać również e-mailem. 

Pan    Władysław    Kanka   Sołtys  wsi  Trąbek  Małych –  nawiązał do  wybudowanej  sieci
światłowodowej. Stwierdził, że ostatnimi czasu znalazły się osoby chętne do jej podłączania.
Osobiście nawiązał kontakt z firmą, która  zajęłaby się   podłączeniem do tej  sieci  i  służy
pomocą przy kontakcie. Dodał, że najważniejsze jest, aby zebrać w sołectwie co najmniej 20
osób zainteresowanych tym podłączeniem.  

Ad 13 Zamknięcie sesji zwyczajnej.
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Wicep  rzewodniczący Rady - zamknął XV zwyczajną sesję Rady Gminy, dziękując wszystkim
za czynny udział. 

Sporządziła: Wicep  rzewodniczący  Rady
Gminy:
Katarzyna Czyż             Marek Czerwiński

Załączniki:
1. Lista obecności radnych, sołtysów,
2. Porządek sesji,
3. Uchwały podjęte na sesji – nr XV/125/2019 – XV/132/2019
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